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Šestý díl 

Moje „luštělí“ zápisky dospěly až k šestému dílu Naší kroniky, který začínám 

psát s novým rokem 2012. Ten předchozí jsme zakončily vydáním našeho 

debutového CD Fenomén LuŠtěLa a státním smutkem za pana prezidenta Havla, 

pro který nám odpadlo několik vystoupení. Ten nový začínáme úspěchem songu 

Fejsbůkovej pedofil, který si ze středy na čtvrtek 5.1.2012 vyslechlo na 26 tisíc 

lidí. Říká se přeci: „Jak na novej rok, tak po celej rok!“ Tak proto LuŠtěLa bude 

i v roce 2012 čeřit vlny internetu svými songy a klipy. Přestěhovaly jsme si proto 

na intr moje klávesy a budeme zkoušet něco vytvořit. Nejdřív ale musíme zdárně 

dokončit pololetí, abychom klávesy z intru zase nemusely stěhovat domů. A pak 

to zase „rozjedem na plný pecky, zpívat a tancovat, prošoupem kecky“ ..   

Měsíční pauza v koncertování je pěknej absťák, o to víc se ale o nás psalo a 

diskutovalo. Objevilo se taky několik zajímavých nabídek na spolupráci, ve 

Vrchlabí po nás pojmenovali pizzu, asi proto, že jsme prostě k sežrání, anebo 

k nakousnutí? Uvidíme, jaký ten rok 2012 vlastně bude.    

             



 04.01.2012 – LuŠtěLa letí po sociálních sítích  (1 392 253 zhlédnutí) 

 

 

 



05.01.2012 – Ve Vrchlabí se prodává pizza LuŠtěLa  

 

     

Pizzeria Pinocchio ve Vrchlabí začala v lednu 2012 prodávat svoji novinku- 

pizzu LuŠtěLa. Jak nám napsal Lukyn, který v pizzerii pracuje, jde ta pizza na 

dračku, stále prý od pece slyší: „Chtěla bysem tu Luštělu.“  

Poslaly jsme Lukymu naše CD Fenomén LuŠtěLa a vyrobily taky samolepku 

s nápisem „Tuto pizzerii vám doporučuje LuŠtěLa“. Lukyn by názvem LuŠtěLa 

nejraději označil celou pizzerii  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



27.01.2012 UKACKO
●TV

 zveřejnilo Exkluzivní rozhovor s LuŠtěLou 
 

 
 

Ahoj, dorazili jsme na Andělskou party FSV UK do Rock Cafe a máme pro vás fakt šťavnatej rozhovor. Máme tady 

vycházející hvězdy české pop scény. Já vás tady holky vítám. Já mám tady dva styly otázek. Mám tady otázky naše a potom 

otázky našich diváků. No tak začneme: 

U: Mě by zajímalo, vodkaď berete inspiraci, jaký jsou třeba vaše ňáký oblíbený, oblíbený skupiny nebo zpěváci? 

Š: Tak máme rádi, aspoň já teda, Moniku Bagárovou a takový ty starý Beatles, Steve Wonder a takhle. 

U: Dále by nás zajímalo, jaký je váš tvůrčí proces, jak vlastně jakoby vznikají vaše písničky, jak to celý prostě funguje? 

Š: Tak písničky většinou nepíšeme my, na albu mám pouze jednu písničku, pro kterou jsem napsala hudbu, a to bylo takový, 

že jsem seděla u kytary, jen tak jsem si brnkala a něco z toho vzniklo, no. A jinak nám texty píše náš taťka a hudbu jeden pán 

z Prahy. 

U: Jasně. A když říkáš: „Náš taťka“ – vy ste sestry? 

Š: Nejsme sestry (smích) to je, to je takový už prostě, naučený (smích) 

U: Jasně, dobře, dobře. Hmhm Jak nesete, co si myslíte o svý popularitě? 

Š: No, já si nemyslím, že bysme byly nějak populární, ale no jako lidi nás některý znaj, to, to jo, je to prostě prima.  

V: Já to mám podobně, jako super, ale taky to ňák že, že bych si myslela, že jsem ňák slavná, tak to určitě ne! 

U: No a máte ňákej fanklub, píšou vám třeba ňáký ctitelé? 

Š: No určitě, a to je vobčas sranda, pre, pre, jeden Slovák mi stále píše: „Prečo neodpovídáš, preč a kdě si“ a takhle. 

V: No a máme určitě svůj vlastní fejsbůk Luštěla a samozřejmě nám z něho píšou jako že na náš jako že osobní fejsbůk. 

U: Přejdeme teda k těm otázkám od publika. Nejčastější otázkou bylo eee Proč?! 

Š: No, protože nás to baví, je to prostě úžasný pocit jít mezi ty, mezi to publikum, jak znají ty naše texty, zpívají si s náma, jak 

nás poslouchaj, když vlezeme na pódium, tak je to něco úžasnýho, všechna tréma jde dolů a jsme úplně jak někde jinde. 

U: Uvažovaly jste už o nějaké choreografii? 

Š: Já nevím jak Vanesska, no já moc tancovat neumím, (V: Já taky ne), já si budu radši podupávat do rytmu    

U: Dobře, dobře (smích) Jaké máte zkušenosti s drogama a co si o drogách myslíte? Je známé, že hodně, hodně hudebníků 

drogy bere, že jim to třeba pomáhá v kreativním procesu. Mě by zajímal váš názor. 

V: No, já drogy určitě vodsuzuju, cigarety a takhle, to beru ještě s mírou, ale určitě žádná tráva, ani šňupání, nic takovýho. 

To se mi prostě nelíbí. 

Š: Přesně tak, v životě jsem to nevyzkoušela, přijde mi to takový špinavý, nevim. 

U: Jako jo, drogy jsou špatný   Zažily jste už nějaké sexuální obtěžování na internetu nebo, nebo i v reálném životě? 

Š: Tak když si přečtěte komentáře pod našema videama, tak to vidíte. Lidi sou strašný hulváti, když to tak řeknu, to.. 

U: A jaká je zatím asi taková nejhorší věc, co ste jako dostaly nebo tak? 

Š: Já nevím, tak třeba tam píšou: „Seru vařený ježky“ a.. 

U: No, dobře a .. 

Š: Ještě moment, (smích) teď mi taťka napověděl, že když sme byly v Bratislavě, tak tam prostě ňákej kluk za náma běžel za 

autem a vytáhl na nás svoje přirození, prostě no, takže na to nikdy nezapomenem, no.. 

U: Jasný, jasný (smích) Jo a ještě jedna hodně populární otázka z publika: Jste, holky,  zadaný? 

Š: Nejsme (Vanny kroutí hlavou, že taky ne) 

U: (pokyvuje významně do kamery). Dobře tak to by bylo asi, to by bylo asi, jo ještě jedna, ještě jedna. Poprosim vás, v kolik 

máte dneska večerku od rodičů? 

Š: No, my si chodíme spát většinou, jak chceme, ale protože sme dneska měly nultou hodinu, tak už se těšíme, až zalehnem do 

postele. 

U: Pokrokový rodiče, to se mi líbí, dobře.  

Tak já vám děkuju za rozhovor a přejeme vám, přejeme vám spousta úspěchů do vaší kariéry a zase někdy příště. 



26.02.2012 – LuŠtěLa lyžovala a taky si zazpívala v Neratově 
 

 

 

O jarních prázdninách jsme vyrazili za sněhem do Neratova v Orlických horách, 

kde jsme kromě sjezdovek navštívili i místní kostel Nanebevzetí Panny Marie. 

Zde jsme si mohli při nedělní mši zazpívat několik křesťanských písní. 

Neratovský kostel je impozantní stavbou orlického baroka, s prostou, až syrovou 

výzdobou a prosklenou střechou, kterou mu darovalo až jednadvacáté století.   



07.03.2012 – LuŠtěLa byla nominována na anticenu Zlatý David 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

ČILICHILI nás pozval na vyhlášení Zlatého Davida. Napsaly jsme mu: 
 

Jardo Konáši, 
 

jak chceš udělovat cenu někomu, komu neumíš ani pořádně napsat jméno?? 

 Co vlastně o dívčí pěvecké skupině LuŠtěLa víš?? 

 Nevezeš se takhle náhodou na povrchní a hlupácké, snad ani ne recesistické, vlně?? 
 

My jsme sice pro každou legraci, dokážem si ji udělat i samy ze sebe a přijmout recesi, vždyť si taky říkáme 

Holky ujetý, ale jako patnáctileté studentky se nemůžem jen tak hala bala sebrat a jet zítra do Dlouhá 37, 

dokonce ani do Perlová 1    Zvlášť, když nám nikdo nedal vůbec šanci se v soutěži prezentovat a reputaci si 

vylepšit, nebo pokazit. Takový to O nás - bez nás, nemám ráda. Čím jste nás v soutěži prezentovali? Co z naší 

tvorby jste uvedli? Víte vůbec, kolik nám je, odkud jsme, co jsme dokázaly, co zmastily? My jsme skutečné, ne 

virtuální alá Jára Cimrman, nás to, nahrát a vydat vlastní CD, stálo spoustu úsilí a samozřejmě taky prachů, 

spoustu hodin ve studiu, spoustu hodin na dálnici, spoustu hodin ve zkušebně!! Kolik našich vrstevníků to 

dokázalo? A ty a váš produkční tým na nás pak ukážete prstem - á antitalent roku, hlasujte, přátelé, dáme mu 

cenu Zlatýho Davida (asi myslíte Michala, toho mám ráda). Děkuji, nechci. 
  

Abychom trochu rozšířily tvoje a vaše (myslím tím taky na produkční tým) obzory, tak když už jako nezletilé 

nemůžeme trajdat po nocích bez doprovodu rodičů, posíláme vám alespoň pár informací, a jeden náš song z 

našeho debutového CD Fenomén LuŠtěLa, ať víte vůbec, vo co go  
 

Ještě nedávno jsem byla dítě, když se někdo v dětském kolektivu na ulici posmíval malejm dětem, dala jsem mu 

přes hubu, vnuk ledečského tajemníka je mi svědkem, taky jednu dostal  
 

V dnešním internetovém virtuálním světě to už tak snadno nejde a tak volím jiné zbraně: ironii, důkazy a vzdušné 

políčky.  
 

A když ani to nepomůže, tak prosím, poslužte si ...  



05.05.2012 – ddCup2012 a Oslava 60-tin ve Sluneční zátoce 
 

 
 

Na sobotu 5.5.2012 jsme se několik týdnů připravovaly na Oslavu 60. narozenin 

Štěpánčiný babičky, kde jsme se slíbily postarat o hudební zábavu všeho druhu i 

o hraní a zpěv na přání. Na oslavu dorazily čtyři desítky gratulantů a splnit 

úlohu bavičů nebylo vůbec jednoduché, jak jsme si původně představovaly. 

Nakonec jsme se s tím vypořádaly dobře a dokonce i my samy jsme si pěkně 

zařádily. Hrály jsme a zpívaly vše, co bylo k mání i dechovky pro babičku, či 

Kabáty a Landu pro strejdy jsme zvládly. Většinou jsme zpívaly na karaoke 

z PC, ale několik písniček zahrála Štěpánka i na klávesy. Nakonec došlo i na 

naše CD, při kterém jsme si na place správně zadováděly. 

 

Náš původní program příjemně narušil dva dni před oslavou Tomáš Janků, který 

nás pozval na odpolední vystoupení na ddCup do Zámeckého parku v Dolních 

Počernicích. A samozřejmě taky na sobotu 5.5. Vystupovaly jsme tam i loni a 

měly jsme už po veřejném vystoupení absťák. Jednalo se taky o charitativní akci, 

tak jsme to nemohly Tomášovi odmítnout a po obědě vyrazily směr Praha. 

V zámeckém parku nás čekalo osamocené pódium bez diváků uprostřed zeleně. 

Pořadatelé oznámili naše vystoupení a dětské publikum se začalo sbíhat ze 

všech stran. Po první naší písničce to už bylo pod pódiem živější, a jakmile jsme 

vyhlásily soutěže o naše CD a placky LuŠtěLa, tak děti z dětských domovů ožily 

a my jsme jim za to zazpívaly sedm songů z našeho repertoáru. Bylo to fajn! 



11. - 19.05.2012 – LuŠtěLa v Itálii 
 

 

 
Na osm dní do italského letoviska Caorle si nás 

pozvala cestovní kancelář Kompas tour s tím, že 

pro jejich katalog nafotíme sérii snímků o životě 

v Caorle. Cestovaly jsme tam společně se 

zájezdem pořádaným stacionářem Petrklíč. 

V Caorle bylo teplo, moře bylo slané, Italové milí 

a nebe azurově modré. Vyrazily jsme si i na 

karaoke diskotéku (Italové krásně zpívají), 

strávily noc s italskýma klukama na pláži (Italové 

krásně líbají) a nafotily během týdne stovky 

snímků, které budeme nyní třídit a zpracovávat.  

Natočily jsme taky pár záběrů pro nový klip.    

 

 

 



25.05.2012 – LuŠtěLa vystoupila na Bambiriádě v Chrudimi 

 

 

 

 
 

Do Chrudimi na Bambiriádu si nás pozval Matěj Zelinka z o.s. Altus. Akce se 

pořádala v parku Střelnice již jako 11. ročník. Vystupovaly jsme v pátek v 10 

hodin dopoledne před vděčným dětským publikem. Zazpívaly jsme sedm písniček 

z našeho CD Fenomén LuŠtěLa, rozdaly pár placek a spousty autogramů, 

organizátorům věnovaly 10 našich CD do soutěží. Přislíbili nám pozvání na 

další akci. Chrudim je od nás hodinku cesty, rády se tam zase někdy podíváme. 



2.06.2012 – LuŠtěLa chtěla zazpívat pro děti ve Světlé n.S. 

 

  

 
 

Sport klub Relaxa pořádal v sobotu 2.6.2012 ve Světlé nad Sázavou akci na 

oslavu Dne dětí. Měly jsme zde odpoledne od 16-ti hodin zazpívat dětem naše 

písničky a provést vylosování a rozdání cen. My jsme sice zpívaly, ale aparatura 

v klubu nefungovala, jak by měla, ani po technické přestávce se to nezlepšilo, 

tak jsme musely naše vystoupení předčasně ukončit a rozdat ceny bez něho. 

Organizátorům i fanouškům jsme se omluvily, i když to nebyla naše vina. 



2.06.2012 – LuŠtěLa vystoupila na bitvě B5A v Doksech 

 

 

 

 
 

Na Bitvu pěti armád do Doks u Máchova jezera jsme dorazily po propadáku ve 

Světlé ne zrovna v nejlepší náladě. Brzo jsme si ji však napravily. Bylo to super 

akce plná života, nadšení, veselí, bláznění a my jsme si jí náramně užily.  



5.06.2012 – LuŠtěLa vystoupila v Domově soc. služeb na Vlašské v Praze 

 

 

 
 

V krásném koutu Prahy 1 ve Vlašské ulici nad Malou Stranou jsme v úterní 

odpoledne zazpívaly na Tradičním jarmarku Domova sociálních služeb Vlašská 

a poté fištěly po dálnici zpět do Domova mládeže v Jihlavě, kde jsme na 

internátě. Na konci prázdnin 29.8. se do Vlašské ještě jednou vrátíme. 



14.06.2012 – LuŠtěLa vs. Kubišák (nic si nenechávám pro sebe) 
 

 16.1.2012 20:52 K: Ahoj holky, poslední měsíc si pohrávám s kacířskou myšlenkou vás kontaktovat. Mohly 

byste mi, prosím, zaslat info, zdali by jsme se mohli domluvit na vystoupení, (jak postupovat, požadavky, cena 

atd), pokud tedy berete oslavy narozenin a podobné záležitosti. Předem díky za odpověď, s pozdravem Kuba 

(Trutnov) jop jop 

23:50 Š: (zaslala jsem info) ….  Jo, a ještě mě napadla otázka: „Proč by, pozvat si nás na oslavu narozenin, 

měla být kacířská myšlenka?“   Štěpánka 

18.1.2012 20:37 K: Ahoj ..hele, supr, moc ti děkuji za info, vím vše, co jsem chtěl vědět. Vše ještě musím probrat 

s přáteli, ..jinak, jednalo by se o klub a je mi jasné že přes týden chodíte do školy, ani my nemáme v plánu slavit 

něco mimo víkend. Zkrátka jsem jen potřeboval nějaké informace, až vás jako součást "line up-u" budu 

navrhovat s pozdravem Kuba 

20:42 K: ..kacířská myšlenka byl jen takovej slovní obrat, s tím si vůbec nelámej hlavinu, jen pro vysvětlení ..k 

srdci blíž je mi dimenzionálně trochu svižnější muzika (HC) ..jinak ještě jednou děkuju, ..a jsi moc milá, ať se 

zatím daří ve škole, Kubišák 

27.1.2012 19:44 Š: Ahoj Kubišáku,  tak tady nás máš: http://youtu.be/eFkSzLQqau4 

4.2.2012 19:02 K: Ahoj, no hezký, no....taky ti něco pošlu někdy, dnes sme s klukama hráli ve zkušebně fb 

pedofila ..zni to zajímavě ..jen, co pořídíme nějaký záznam, tak se ti pochlubím a ty mi poreferuješ! 

3.4.2012 20:40 K: přijeď za mnou na sídliště, je to světa kraj, lepší dneska nežli příště, uvařím ti čaj, čaj a lžičku 

medu, líp to říct už nedovedu.. Jaro je tadýýýýýý! ať se vám daří, zdraví Kubišak 

30.5.2012 10:52 Š: Ahoj Kubišáku, s jakými myšlenkami si pohráváš teď? My stále existujem, žijem, študujem a 

taky zpíváme  Štěpánka za skupinu LuŠtěLa www.lustela.webnode.cz 

13.6.2012 20:30 K: No, že bych chtěl bejt jako pták.., úplně volnej, ...se zobákem a peřím, červeným, modrým a 

se zeleným, abych byl nepřehlédnutelnej ..lítat mi, ale nejde ..párkrát se mi o tom zdálo, ale v reálu na pyču 

..ještě to tejden budu zkoušet a kašlu na to.. Měj se fajn, užívej léto pokud ti zrovna neleje jak z konve, jako 

tady, jo! a vízo samá jednička! Pa Luštělko, když se budeš nudit, můžeme si někdy povídat!  na  icq Kubikula! 

14.6.2012 10:01 Š: Lítat by mě taky bavilo: moje dlouhý vlasy vlají ve větru, mám zavřený oči, volně dýchám 

anebo nedýchám? a mezi prsty cedím mraky.  

Někdy si tak připadám na pódiu, někdy lítám v učení, to pak nedýchám  Peří nepotřebuju, je s ním spousta 

práce, pořád ho čechrat, vybírat breberky a tak. I když nevím, co jinak na sebe, možná nějaký blištivý šupiny, ať 

jsem taky nepřehlédnutelná.  

Až potkám ptáka, úplně volnýho, se zobákem a peřím, červeným, modrým a se zeleným, tak mu zazpívám, aby se 

na to nevykašlal a ještě nějakej ten tejden to zkoušel.   Vždyť Trutnov a život vůbec z ptačí perspektivy musí 

bejt nádhernej, ne? Štěpánka 

21:14 K: Víš, že se pousmívám nad těmi šupinami,..? ..vůbec mě to nenapadlo, bylo by určitě krásný se lesknout 

..jenomže by vypadalo pitomě mít kapří hlavu.. S lítáním to nevzdám nikdy, jenom jsem před tebou nechtěl 

vypadat jako blázen, ale nechej si to pro sebe, prosím. Trutnov je opravdu hezkej, když se na něj koukáš, jenomže 

se musíš plahočit po vyhlídkách, fakt by bylo skvělý nad něj vyletět "po svejch"  , jednou to půjde, ..určitě jo! a 

až to to vyjde, a potrénuju, a bude to mít style, a jestli nejsi těžká, tak tě svezu kámo, za písničku samozřejmě! 

budeš audio výbava  ..tak ahoj pane!..,budem si hrát..!! vzhůru do oblak ,) 

22:53 Š: Jenže já nechci kapří hlavu, mám přeci svoji! Kapří hlava s dlouhejma vlasama? To bych měla ránu, 

fuj! Moje hlavička - makovička mi docela stačí a taky sluší a pod ní blištivý lítací tělo. Jo!! Tak, jako létající - 

plující mořská panna na kresbě tuší od Gustava Klimpta, ne však hanbatá, ale oblečená do přiléhavého 

neoprenu z šupin blištivých. Neoprenu s aerodynamickejma, nadnášenlivejma vlastnostma, dlaně chci mít ale 

holý a chodidla taky, ať cítím všechny vánky,  mohu hladit červánky a pročesávat mraky. 
 

A pane! ne u Trutnova, ale přeci u Kolína  můžeme si hrát! Vždyť můj dědeček byl medvěd a Váš dědeček byl 

taky, a my dva jsme se stali ptáky, to je přec věc zjevná, Vy, zobákovec tříbarevný a Já, šupinatka zpěvná  

 

  

http://youtu.be/eFkSzLQqau4


16.06.2012 – 100. veřejné vystoupení skupiny LuŠtěLa  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                           

 

                        
   

Šestihodinový hudební maratón v úmorném horku absolvovala skupina LuŠtěLa 

při svém stém veřejném vystoupení. Hrála a zpívala v Ledči nad Sázavou na 

oslavě 10. výročí založení stacionáře Petrklíč pro šedesátku přátel tohoto 

zařízení. Zpívala nejen svoje songy, ale též známé evergreeny na karaoke z PC a 

také na svůj vlastní hudební klávesový doprovod od Beatles až po dechovky.   

 



18.6.2012  Kubišák vs. LuŠtěLa 

 

     

 

Ahoj Pane!  

Včera to bylo krásný, zdál se mi zase ten sen, co se mi zdává..   Bylo to 

nádherný, všechno jsem cítil: rychlost, vůni, vítr, strach, ..bylo to tak opravdový! 

A víte, co se potom stalo? ..letěl jsem po zádech, jako když se necháš volně 

unášet hladinou, a ve zbytku slunečního svitu pode mnou se něco zalesklo, ..byla 

jste to Vy!   Měl jsem radost, ale překvapený jsem nebyl,  ..nevím, jako bych 

věděl, že se objevíš. Lítali jsme spolu, nad městem, nad lesy, nad loukami a 

jezery.. 

Šlo nám to, jako bychom byli jedno tělo, ..když jsem se probudil, bylo mi to líto,  

že už je ráno, ale vedle mě na polštáři leželo pírko a šupina, ..došlo mi, že že za 

tajemnou bránou už nejsem sám, někdy se zase stavte, zpěváčku kapří, 

vždyť když už se potkají dva, co milují let, nemusí se potkávat u Kolína, stačí ve 

snech! 



23.6.2012 LuŠtěLa a Čepelák v Lázních Bohdaneč 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

LuŠtěLa vystoupila na Dětském dnu v Lázních 

Bohdaneč na akci UNICEF s panenkou 

a  motokrosařem Čepelákem, zajezdila si také 

na jeho strojích, ochutnala prasátko na rožni, 

postavila se do fotbalové brány a cestou zpět 

se vykoupala v pískáči u Přelouče. 



1.7.2012 LuŠtěLa na oslavě 18-tých narozenin v Chocni 
 

 

 

 
 

Prázdniny 2012 jsme zahájily účastí na oslavě Petrových 18-tých narozenin v Chocni. Pozvali 

si nás tam Petrovi kamarádi a v bývalé restauraci kousek od centra bylo ten horký letní večer 

jak v pekle, nejen teplem od hořícího krbu a oranžovou výmalbou, ale také pekelnou oslavou, 

která se po našem příjezdu rozpoutala. Byly jsme totiž Petrovo narozeninové překvapení. 

Odezpívaly jsme celý náš repertoár, při zpěvu songu Sen si dokonce i zaploužily, po Drsným 

roku, kdy šli kluci do půl těla, jsme rozdaly pár cédéček, pár autogramů a upalovaly domů. 

Cesta domů byla taky pekelná: hromy, blesky, vítr a liják, popadané stromy, větve, no hrůza!     


